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				A je to venku. Zeleným šílencům nejde o „planetu“, oni chtějí demontovat osvědčenou demokracii.

					Publikováno 30.07.2021 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					Více v článku. 

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Rozhovor s Ladislavem Jaklem, členem RRTV

					Publikováno 19.07.2021 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					Příběh Ladislava Jakla, člena Rady pro rozhlasové a televizní vysílání. Výrazná postava veřejného života. Novinář, politik, poradce, zakladatel a radní Rady pro rozhlasové a televizní vysílání, aktivní občan. Muž mnoha důležitých společenských rolí, které si dle svých vlastních slov neplánoval, ale jaksi se v nich vývojem událostí a následkem svých postojů a činů ocitl. Ve volném čase vášnivý pivař a obhájce unikátní české hospodské kultury, obdivovatel krás České republiky. Otec dospělého syna Matěje.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Václav Klaus jako prezident? Nelíbilo by se mi to, práce už má moc, říká Jakl

					Publikováno 30.06.2021 v kategorii: Ozvěna, Rozhovory, Video

				
					Václav Klaus aktivní politiku neplánuje, už tak má příliš hodně práce a měl by naopak zvolnit. Myslí si to Ladislav Jakl, jeho letitý spolupracovník a současný ředitel Centra společenských studií Institutu Václava Klause. Představa, že by se exprezident znovu stal hlavou českého státu, by se mu „asi moc nelíbila“, řekl v pořadu K věci na CNN Prima NEWS.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Milovat pivo

					Publikováno 01.06.2021 v kategorii: Ozvěna, Pivo, Rozhovory

				
					Setkání se spoluautory knihy Pivař a Blondýna v magazínu Reflex.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl: Kauza Vrbětice Babišovu vládu posiluje

					Publikováno 23.04.2021 v kategorii: Rozhovory

				
					Nejen Českem otřásla opětovná kauza výbuchu ve Vrběticích z roku 2014. Co za ní stojí, je to záminka a komu prospěje, odpovídá v netradičním rozhovoru pro VIPosobnosti.cz Ladislav Jakl.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Jakl živě na XTV u Karolíny Stonjekové: Nemůže to být lepší. Ale kéž by mohlo být.

					Publikováno 15.04.2021 v kategorii: Rozhovory

				
					Karolina Stonjeková vystudovala politologii, mezinárodní vztahy, a také obor historická sociologie. Celý profesní život se ale živí prací v komerčním sektoru a pracuje jako PR konzultantka. Těšit se na vás bude v pondělí ve 21:00 zde na kanálu Xaver Live…

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Odhoďte okovy! Jakl po smrti Kellnera. Čína, Západ a co nikdo neřekl

					Publikováno 07.04.2021 v kategorii: Rozhovory

				
					ROZHOVOR „Nenechal se životem vláčet, to on si rozhodoval, jak bude žít,“ říká o tragicky zesnulém Petru Kellnerovi Ladislav Jakl, člen a také zakladatel Rady pro rozhlasové a televizní vysílání. Námitky ohledně vazeb na Čínu odmítá: „To by nám snad mělo lichotit, ne? Že český vliv tak úspěšně pod jeho rukama expanduje.“ K Číně ještě Jakl dodává, že se země v poslední době neuvěřitelně otevřela a lidé tam žijí svobodněji než dříve. „Bylo by snad světu lépe v sousedství s bídnou Čínou uzavřenou za svou zdí?“ ptá se. Řeč přišla i na postavení Západu. „V jistém smyslu už Západ poražen je,“ shrnuje Jakl geopolitické změny v posledních třech dekádách.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Nenechal se životem vláčet. To on si rozhodoval, jak bude žít

					Publikováno 07.04.2021 v kategorii: Rozhovory

				
					Zemřel Petr Kellner. Byl jakýmsi symbolem porevoluční éry a nově nabyté svobody? Co znamenalo jméno Petra Kellnera pro vás?

Já jsem ho sice neznal osobně, setkal jsem se s ním asi jen dvakrát, ale určitě byl nejen pro mne více než pouhým symbolem. Byl hlavně člověkem. Velmi cílevědomým, koncentrovaným, pracovitým a přemýšlivým člověkem, odvážným hráčem i zodpovědným hospodářem. A také odolal pokušení natřásat se jako celebrita v reflektorech bulvárů, ale žil si svým životem. Nenechal se životem vláčet, to on si rozhodoval, jak bude žít.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Petr Kellner. Jak se změní ekonomika podle nejbližšího spolupracovníka Václava Klause?

					Publikováno 01.04.2021 v kategorii: Rozhovory

				
					Jméno miliardáře Petra Kellnera je po jeho smrti ve vrtulníku na Aljašce skloňováno po celém světě ve všech pádech. Velmi významnou stopu po sobě tento úspěšný muž zanechává v České republice. Podnikatel, který se podle slov Václava Klause stal symbolem úspěchu českého kapitalismu. Jak na tohoto mimořádného člověka vzpomíná blízký spolupracovník prezidenta, Ladislav Jakl?

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Dočkáme se podle Ladislava Jakla zinscenovaného atentátu?

					Publikováno 04.02.2021 v kategorii: Rozhovory

				
					Máme tu ústavní krizi a u holiče nebyl 40 let, říká Ladislav Jakl v exkluzivním rozhovoru pro VIPosobnosti.cz. Proč je podle Jakla lepší blbě prohrát, jak vnímá rozhodnutí premiéra Babiše a co by podle něj v těchto chvílích udělal Václav Klaus?

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl v živém přenosu naučil Xavera pít pivo a ještě stihl kovida a Ameriku

					Publikováno 13.01.2021 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					Video je uvnitř článku. 

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl: Podle mě není pochyb, že prezident Zeman zákon vetoval

					Publikováno 08.01.2021 v kategorii: Rozhovory

				
					
Prezident Miloš Zeman, který nesouhlasil s daňovým balíčkem, nepodepsal a ani nevetoval upravený zákon a vrátil ho nepodepsaný předsedovi Poslanecké sněmovny, právníci se nyní přou, zda tím zákon vetoval nebo nevetoval.



 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Daniela Kovářová a Ladislav Jakl: S pivem o pivu

					Publikováno 21.12.2020 v kategorii: Pivo, Rozhovory

				
					Dvojrozhovor autorů knihy Pivař a blondýna – Ladislava Jakla a Daniely Kovářové – o pivním nadšenci a učenlivé pivní začátečnici.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl a Lukáš Kovanda o (nejen) ekonomických dopadech epidemie a vládních restrikcí

					Publikováno 16.12.2020 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					Problematika spojená s virem COVID-19 je hlavním tématem debaty tajemníka prezidenta Václava Klause Ladislava Jakla a hlavního ekonoma Trinity Bank Lukáše Kovandy. V České republice byly první tři případy nákazy novým koronavirem prokázány 1. března 2020.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Proč se podle Ladislava Jakla ne všechno hodí k pivu, ale pivo ke všemu?

					Publikováno 15.12.2020 v kategorii: Pivo, Rozhovory, Video

				
					Hostem ve studiu Českého rozhlasu byl muzikant, novinář a dlouholetý spolupracovník prezidenta Václava Klause, pan Ladislav Jakl.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				„Jakl je jako belgický kyseláč.“ Exministryně a extajemník napsali knihu o pivu

					Publikováno 30.11.2020 v kategorii: Pivo, Rozhovory

				
					Daniela Kovářová by Ladislava Jakla přirovnala k belgickému lambicu. A jak to dopadlo naopak? Poslechněte si nový díl podcastu Jedno procento. Daniela Kovářová a Ladislav Jakl spolu napsali knížku Pivař a blondýna. Mluvili jsme spolu proto o pivu. A také o světě v roce 2020, viděném však opět převážně přes pivní sklenici.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl opět provokuje? Na tohle nikdy nemohu odpovědět, říká autor nové knihy o pivu

					Publikováno 18.11.2020 v kategorii: Pivo, Rozhovory

				
					Člen Rady pro rozhlasové vysílání, analytik v Institutu Václava Klause, ale také novinář a mzuzikant Ladislav Jakl je odborník a velký znalec piva. Právě v těchto dnech míří na pulty jeho nová kniha Pivař a blondýna. Milovník zlatého moku tak udělal radost nejen sobě, ale také těm, kteří se o pivo zajímají. V rozhovoru pro VIPosobosti.cz poodkryl tajemství předsudků i toho, jak poznat kvalitní pivo.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				ROZHOVOR: Možná nejhorší Zemanův projev vůbec

					Publikováno 18.11.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					Pane Jakle, pojďme si povídat o dvou důležitých událostech. První z nich byl 28. říjen. Den vzniku samostatného Československa, ve kterém je prioritou vyzdvihnout jeho významu, tedy nejen propůjčení státních vyznamenání prezidentem republiky. Jak vnímáte v současné situaci tento sváteční den a měla se předat vyznamenání osobně, jako vždy, nebo je dobře, že Hrad tuto významnou událost posunul?

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Láďa u Xavera

					Publikováno 16.11.2020 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				ČT volila Bidena, zrušte ji, soudí Jakl. Moravec, 168 hodin, Reportéři? Bude křik

					Publikováno 06.11.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					ROZHOVOR Někteří moderátoři se předváděli jako pávi, uchvacovali se sami sebou, neustále vkládali do komentování výroky o tom, kde všude byli a s kým se potkali. Podle člena Rady pro rozhlasové a televizní vysílání Ladislava Jakla se však Česká televize oproti blamáži při vysílání o prezidentských volbách v USA před čtyřmi roky nyní trochu poučila. Snažila se zdánlivě namíchat hosty odprava doleva, ale opět byl zjevný zcela rozdílný přístup moderátorů k nim. Prodemokratické hosty nechali mluvit, prorepublikánské přerušovali, opravovali, zlehčovali.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl: Lidé propadají klamu, že vláda je nějaký soubor specialistů na různé resorty

					Publikováno 30.10.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					Ladislav Jakl se pro VIPosobnosti.cz vyjádřil nejen k teoriím spiknutí, ale také k vládě odborníků. Jak vnímá tajemník Václava Klause oslavy 28. října či Ameriku a její posun v rukách Donalda Trumpa?

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Jak to chodilo v ČT? Radní kryli vedení, odhaluje Jakl. Peníze a „nezávislost“? Zcela bez obalu

					Publikováno 01.07.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					 Rada ČT dřív vedení televize kamarádsky kryla, místo aby ji kontrolovala. ParlamentnímListům.cz to řekl člen Rady pro rozhlasové a televizní vysílání, dlouholetý spolupracovník prezidenta Klause a publicista Ladislav Jakl. ČT podle něho nikdy nemůže být nezávislá a vysvětluje proč.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Uřvaná děcka, kolečka v havlistické mašině. Zlostně dupou, zvykli si, že jim patří vše. Radní Jakl je usvědčuje ze lží

					Publikováno 04.06.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					ROZHOVOR „Zlostně dupající děcka na naší politické a mediální scéně dávají najevo svou nesoudnost a nedospělost. Jak není vše po jejich, mají pocit, že je konec světa. Jsou zvyklí, že jim patří vše. A tak se hroutí při jakékoli skulině ve svém monopolu,“ říká rázně muzikant a spisovatel Ladislav Jakl k reakcím na nově zvolené členy Rady České televize. Sám po revoluci zakládal Radu pro rozhlasové a televizní vysílání, podle něj měla veřejnoprávní média existovat jen dočasně. Jakl tvrdí, že „uřvánci“ při řevu zapomínají na své výkřiky o nutnosti pestrosti a názorů, protože s novými členy do rady nepřicválali ničí koně, jen lidé s vlastním názorem. Lidé, kteří by si ohlávku nasadit nenechali.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Hodným fámám se říká „svoboda slova“, ošklivým „dezinformace“. ČT dva měsíce nevysílala žádné akce, ať ty ušetřené peníze vrátí poplatníkům, navrhuje radní Jakl

					Publikováno 20.05.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					„Svobody rychle a nenávratně ubývá. A reálně hrozí, že svoboda, jak ji známe, chystaný masivní útok na své základy nepřežije. Neházejme flintu do žita, nedejme svou kůži lacino, ale moc nadějí si nedělám,“ říká muzikant, spisovatel a člen Rady pro rozhlasové a televizní vysílání Ladislav Jakl. V rozhovoru varoval před rozdáváním financí a mezi kritikou o pomoci mu prý chybějí hlasy, ať stát raději nikomu nebere. Podle něj je čistě na vládní libovůli, kdo o peníze přijde a kdo je dostane. Úspěšní jsou pak podle Jakla ti, kteří si dovedou nejhlasitěji a nejorganizovaněji o finance říci.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				ČT měla fungovat jen dočasně! Ladislav Jakl odhalil, o čem se mluvilo po roce 1989. Mnozí nebudou rádi

					Publikováno 03.03.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					30 LET POTÉ – KROKY K DEMOKRACII „Zřízení České televize a Českého rozhlasu zhruba v dnešní podobě jsem před těmi 29 lety chápal jako přechodné řešení, prostě co dělat se zděděnými socialistickými kolosy, než vnikne nezávislý trh. Jenže víte, jak to u nás chodí s dočasností. Dočasné řešení, ono provizorium, trvá dodnes, i když už pro jeho přežívání není žádné opodstatnění. Proč to tak je? Protože tyto instituce hájí ta část politiků, která tam má protekci,“ hodnotí média po třiceti letech demokracie Ladislav Jakl, zakladatel Rady pro rozhlasové a televizní vysílání, který se do ní – tedy na místo činu, jak sám říká – po čtvrt století vrátil. Média popsal jako zvláštní svět, který přitahuje lidi s přesvědčením, že jsou povoláni vychovávat národ, a tak jsme všichni vychováváni.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ten výkon Geislerové na demonstraci… Osolme jim to! Ladislav Jakl pozoruje rostoucí paniku v ČT

					Publikováno 03.02.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					„Současný systém upravit nelze. Jen zrušit. A k vytlačování nepohodlných názorů bude docházet dál mimo jiné i proto, že existence státních médií je z principu špatná,“ prohlásil v rozhovoru Ladislav Jakl z Institutu Václava Klause a zároveň člen Rady pro rozhlasové a televizní vysílání za SPD. Podle něj dnes nejde tolik o změnu zákona či o zrušení, ale o to, jak tyto instituce utržené z řetězu přimět, aby peníze všech neposílaly cizopasníkům a nevysílaly propagandu. Kritiky v křeslech mediálních rad uvítá s nadšením – zájmové síly prý mají strach, že by mohly přijít o hračku. A tak je to dobře.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl: Chtějí nás přesvědčit, že žijeme ve válce…

					Publikováno 02.01.2020 v kategorii: Rozhovory

				
					Uplynulý rok ještě zrychlilo tempo, kterým se náš svět zbavuje rozumu, říká k hodnocení roku 2019 Ladislav Jakl.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				ČT nemá nárok na peníze daňových poplatníků a samu existenci, pokud… Ladislav Jakl z RRTV účtuje s Fridrichovou

					Publikováno 20.12.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					PŮLNOČNÍ ROZHOVOR „Po letech přestávala svoboda být tím, po čem lidé nejvíc touží. Začali toužit po výhodách, po přerozdělování, po jistotách, po omezování těch druhých. A mezi politiky se vždy najdou takoví, kdo takové volání s radostí vyslyší,“ říká Ladislav Jakl z Institutu Václava Klause a člen Rady pro rozhlasové a televizní vysílání za SPD. V rozhovoru upozorňuje, že žijeme ve fázi, kdy svobody začalo zase ubývat, a to nesnesitelně, a někteří si toho ani nevšimnou. Prohlásil, že Václav Havel chtěl pro všechny zařídit svět podle svých představ, neboť byl přesvědčen, že sám nejlíp ví, co je pro druhé dobré.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl: ČT bych zrušil! Zaměstnanci na kritiku reagují pokřikem, že oni jsou zárukou demokracie. Rada ČT nehájí koncesionáře, ale vedení

					Publikováno 06.11.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					Prezident Miloš Zeman uděloval 28. října na Pražském hradě nejvyšší státní vyznamenání. Ani letos se udělování neobešlo bez kritiky ke skladbě vyznamenaných. Ať už jde o hokejistu Jaromíra Jágra, zesnulého starostu Vídně Helmuta Zilka, chartistu Jana Schneidera, nebo třeba umělce Jana Saudka. Měl jste k někomu mezi vyznamenanými výhrady? A proč?

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Jakl: Když se někdo pasuje za mluvčího přírody, okamžitě označí všechny své kritiky za ničitele světa

					Publikováno 30.10.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					Pán Jakl, sme na prahu 30. výročia Nežnej revolúcie. Keď sa pozriete späť do obdobia revolučného a tesne po ňom, čo sa Vám vybaví ako prvé?

Jsem účastníkem oné památné demonstrace ze 17. listopadu 1989, takže je to součástí mých vzpomínek, mého života, mých dojmů. A dny potom? Hektické, po nocích množení letáků, organizování různých akcí, v jednom víru událostí. Byly to dny a týdny, kdy jsem se cítil velmi šťastný, jakkoli jsem si nedělal iluze, že snad nepřijdou zase dny všední i trpké.  

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Útoky na Gotta? To s ním nesouvisí. Černokněžník Halík, novodobí majitelé pravd… Ladislav Jakl vstoupil bez servítků do dění kolem Mistra

					Publikováno 16.10.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					 Boj o obraz Karla Gotta u veřejnosti se samotným zpěvákem nijak nesouvisí. Podle bývalého ředitele politického odboru Kanceláře prezidenta republiky Ladislava Jakla je to jen další neveselá kapitolka snahy novodobých majitelů pravd přimalovat svým oponentům šikmé oči nebo tělo ve tvaru matrjošky. Člen Rady pro rozhlasové a televizní vysílání také klade otázku, která smrt za posledních sto let byla vnímána širokou veřejností tak bolestně, a hned na ni odpovídá, že moc jich nebylo. K nenávistným výlevům kněze Tomáše Halíka jen suše poznamenává, že černokněžníci patří do pohádek.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl: Nenapadlo mě, že se touhle dobou budu bát i o svobodu slova

					Publikováno 27.08.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					S Ladislavem Jaklem jsme si povídali nejen o jeho nové knize textů, rozhovorů a komentářů Z Hanspaulky o svobodě, kterou právě vydává Institut Václava Klause. Ale i o tom, jak se změnil politický střet a o co v něm jde nebo proč se dnes cítí být konzervativnější než před třiceti lety.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Fámy kolem Příčov

					Publikováno 15.08.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					Mohl byste říct pár slov o tom, jakou roli vidíte v osobní účasti na setkáních Sdružení přátel bílého heterosexuálního muže? A jakou roli hrají diskuse, které se tam uskutečňují? Toto setkání proběhlo paralelně s tzv. pochodem Prague Pride v Praze. V této souvislosti se účastníci Vlasteneckého setkání dotkli tématu ochrany tradiční rodiny. Jaká je z vašeho hlediska situace v oblasti tradičních rodinných hodnot v dnešní České republice? Jaké trendy v této oblasti je možné pozorovat?

S úctou,

Bogdan Vasilivitskii, redaktor

Sputnik Česká republika.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				L. Jakl v Hovorech u Klábosnice Svobodného vysílače: připravme se na utahování šroubů

					Publikováno 29.07.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					Rozhovor je uvnitř článku.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl pro studio Beta Svobodného rádia: Nenechme se zastrašit!

					Publikováno 12.07.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					Video uvnitř článku. 

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Plná huba putinování. Zostřená pravda a láska. Jakl nám vyprávěl, jak dopadl, když vtipkoval o pohřbu Schwarzenberga

					Publikováno 04.07.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					ROZHOVOR S Ladislavem Jaklem jsme si povídali na křtu knihy Odhalujeme Putinovy lži. Jedná se o výběr zpráv, které vydává parodická tisková agentura Fejk ňůs, jejíž investigativní duo Jakub Unda a Anja Al-Shaabatová „odhaluje špinavé rejdy euroskeptiků, kritiků migrace a všudypřítomných Putinových agentů“. Tématem hovoru tedy byl humor, nadsázka a samozřejmě došlo i na Vladimíra Putina.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl v Českém rozhlase: Babiš musí pocítit tlak nejen z Bruselu, ale i z opačného směru: od nás. Jinak jim ustoupí.

					Publikováno 27.06.2019 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					Video uvnitř článku.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl s Petrem Hamplem o svobodě projevu.

					Publikováno 19.06.2019 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					video je uvnitř článku. 

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Jakl: Babiš a Milion chvilek? Dávejte velký pozor, co se bude dít. Jde o Brusel

					Publikováno 19.06.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					Dávejme pozor na to, jestli Babiš nezačne dělat ústupky Bruselu v proimigrační politice. Může nás prodat, aby sám sebe zachránil, varuje člen Rady pro rozhlasové a televizní vysílání, někdejší ředitel hradního politického odboru Ladislav Jakl. Podle něj by se tak mohlo stát jako výsledek tlaku, který je na premiéra poslední dobou vyvíjen. V rozhovoru pro ParlamentníListy.cz Jakl dodává též nové informace ke kauze napadení své osoby ve voze metra.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Ladislav Jakl s předsedou Zelených na Primě o stávkách za lepší podnebí

					Publikováno 19.06.2019 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					Video je uvnitř článku.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Napadený Jakl: Vyhrožují mi smrtí. Útok na Feriho byl jiný, já to nikde nevytruboval

					Publikováno 06.06.2019 v kategorii: Rozhovory, Video

				
					Cítím vůči sobě nenávist, terčem výhrůžek jsem dlouhodobě, první útok byl určitě politicky motivovaný, říká člen Rady pro rozhlasové a televizní vysílání Ladislav Jakl, kterého do funkce nominovala SPD. Po útoku v pražském metru prý následoval další v hotelu ve Zlíně. Při snídani mě někdo praštil do zad a sprostě mi nadával, tvrdí Jakl. Byl to typově někdo, kdo považuje člověka jakkoliv spojeného s SPD za vhodného k bití. Veřejně budu působit dál, neumím si představit, že bych se začal chovat jinak, dodává radní.

 (Pokračování textu…)

				


	

			


				
				Jakl po incidentu ve Zlíně: Hádejme se, ale bez nenávisti

					Publikováno 03.06.2019 v kategorii: Rozhovory

				
					Člen rady pro rozhlasové a televizní vysílání a spolupracovník exprezidenta Václava Klause Ladislav Jakl popsal v pátek pro Novinky incident ve Zlíně, který přišel pár dní poté, co byl v pražském metru napaden. Pražská policie se mezitím obrátila na veřejnost, aby případní svědci mohli pomoci odhalit identitu pachatele, který na Jakla v metru kvůli jeho senátní kandidatuře za SPD zaútočil.

 (Pokračování textu…)
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        12. 3. 2024, 19.00 – První Pivní Tramway, první kolo degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2024

11. 03. 2024, 18.00 – Rozhovor L. J. pro Rádio Xaver na téma „Média“

28. 02. 2024, 19.30, Vagon, Národní třída: L. J. s kapelou Folimanka Blues vystoupí na Cimrfestu, koncertě pro muzikanty, kteří už nejsou mezi námi

22. 02. 2024, 14.00, Rádio Prostor: rozhovor L. J. Markétou Šichtařovou v pořadu Prostor pro dva

01. 02. 2024, 11.00, Pivovar Regent, Třeboň – L. J. předává pivovaru Regent cenu za vítězství zdejšího ležáku v degustační soutěži Česko-slovenské Superfinále První pivní extraligy

30. 12. 2023, 16.00, Kbelský pivovar – L. J. předává Kbelskému pivovaru cenu za vítězství zdejšího ležáku v degustační soutěži První pivní extraligy Král Prahy

22. 12. 2023, 17.00 – L. J. živě v TV Protiproud v pořadu Jistě, pane tajemníku

10. 12. 2023, 19.30, Na slamníku, Praha-Bubeneč: Předvánoční koncert rockové kapely Folimanka Blues

08. 12. 2023, 17.00, Strahovský klášter sv. Norberta: L. J. na vyhlašování vítězů mezinárodní degustační soutěže piv Golden Bohemia

03. 12. 2023, 19.00, divadlo SEMAFOR, Dejvice: L. J. „křtí“ nové klipy sboru Gospel Time Suzany Stirské

24. 11. 2023, 10.50, Ostrov: beseda L. J. se studenty ostrovského gymnasia

22. 11. 2023, 19.30, Svätá Barborka, Banská Štiavnica: Česko-slovenské superfinále První pivní extraligy

19. 11. 12.00, kulturní dům Kladno-Sítná: L. J. v porotě největší soutěže kapel hrajících naživo Skutečná liga

17. 11. 2023, 22.00, ČT24: L. J. hostem pořadu Události, komentáře na téma výročí 17. listopadu 1989

16. 11. 2023, 18.00, UOL Klub, Praha 5 – Přednáška L. J. na téma Největším ohrožením naší prosperity…jsme my sami 

https://www.uolklub.cz/uol_event/listopad-2023/

15. 11. 2023, 17.00, Grand Hotel International – Představení knihy IVK Sebedestrukce Západu: Pád zrychluje 

https://www.institutvk.cz/akce/predstaveni-knihy-sebedestrukce-zapadu-20-pad-zrychluje.html

11. 11. 2023, 14.00, První Pivní Tramway – Král Prahy: degustace První pivní extraligy všech mikropivovarských ležáků vyráběných na území na území hlavního města   

09. 11. 2023, 10.00, Rodinný pivovar Bernard, Humpolec – L. J. moderuje slavnostní předávání Výročních cen Sdružení přátel piva

21. 10. 2023, 14.00 – L. J. po devětadvacáté účastníkem Memoriálu Matěje Kuděje

19. 10. 2023, 17.00 – L. J. v živě vysílaném rozhovoru s Petrem Hájkem na TV Protiproud

14. 10. 2023, 10.00 – Břevnovský klášter, L. J. v porotě mezinárodní degustační soutěže Golden Bohemia

11. 10. 2023, 19.30 – První Pivní Tramway, finálová degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2023

30. 09. 2023, 18.30, Balbínova poetická hospůdka, Vinohrady: afterparty na počest třiceti let trvání rockové kapely Folimanka Blues

26. 09. 2023, 18.00, Pivovar U Fleků, Nové Město: večer na počest třiceti let trvání rockové kapely Folimanka Blues

12. 9. 2023, 19.30 – První Pivní Tramway, druhé semifinále degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2023

11. 09. 2023, 19.55 – L. J. hostem živě vysílaného pořadu Aby bylo jasno s moderátorkou Kateřinou Dostálovou

29. 8. 2023, 19.30 – První Pivní Tramway, první semifinále degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2023

29. 08. 2023, 17.00 – L. J. natáčí pořad X talk s Lubošem Xaverem Veselým

14. 08. 2023, 10.00: hotel Rabbit, Trhový Štěpánov – přednáška L. J. na téma „Pohled na potravinovou bezpečnost a politiku Fialovy vlády“ na půdě platformy KLUB 2019

12. 07. 2023, 18.00 – L. J. v pořadu Jistě, pane tajemníku na TV Protiproud

23. 06. 2023, 19.45, Pizza Micio, Plešivec, Slovensko: koncert L. J. s rockovou kapelou Folimanka Blues

31. 05. 2023, 09.30: CNN Prima News – L. J. živě o přijet eura a o situaci v EU

25. 05. 2023, 19.00:   L. J. hostem živě vysílaného rozhovoru na Radiu Xaver

12. – 13. 05. 2023, Ústí nad Labem, Kostelní náměstí:   L. J. v porotě degustační soutěže Pivo Ústeckého kraje

05. 05. 2023, 16.00, TV Kolektif: L. J. v pořadu Debatní klub diskutuje s ekonomem Kovandou o vyhlídkách českého hospodářství

02. 05. 2023, 16.00, TV Protiproud: L. J. živě v pořadu Hovory s nepodvolenými – Jistě, pane tajemníku

01. 05. 2023, 15.00, Památník Vítkov: L. J. svým projevem zahajuje shromáždění podporovatelů iniciativy Zachraňme náš stát

25. 4. 2023, 20.00 – První Pivní Tramway, páté základní kolo degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2023

22. 04. 2023, 15.30, Výstaviště Zahrada Čech, Litoměřice: L. J. s rockovou kapelou Folimanka Blues  v rámci programu Mezinárodního pivního festivalu

15. 04. 2023, 19.30, Hi-Fi klub, Plzeň: L. J. s rockovou kapelou Folimanka Blues

14. 04. 2023, 19.00 – Warehouse, Liberec –        L. J. s rockovou kapelou Folimanka Blues

11. 4. 2023, 19.00 – První Pivní Tramway, čtvrté kolo degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2023

28. 3. 2023, 20.00 – První Pivní Tramway, třetí kolo degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2023

25. 3. 2023, 18.00 – Pivovarský dům Zvíkov,     L. J.  v degustační komisi a na vyhlašování Jarní ceny českých sládků

23. 3. 2023, 17.00 – Protiproud TV: L. J., živě v pořadu Hovory s nepodvolenými

16. 3. 2023, 14.00 – Pivovar Uhříněves, L. J.  předává ocenění za vítězství ležáku Alois v soutěži První pivní extraligy o nejlepší ležák z pražských pivovarů Král Prahy

15. 3. 2023, 20.00 – První Pivní Tramway, druhé kolo degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2023

06. 3. 2023, 9.30 – Poslanecká sněmovna, vystoupení L. J. na semináři „Manželství pro všechny a Istanbulská úmluva“

01. 3. 2023, 19.00 – První Pivní Tramway, první kolo degustace českých továrních ležáků První pivní extraligy pro rok 2023

28. 02. 2023, 19.30 – Vagon, Praha – Národní třída: L. J. s kapelou Folimanka Blues na Cimrfestu – koncertě pro muzikanty, kteří už nejsou mezi námi

07. 02. 2023, 19.30 – Jazz Rock Cafe, Plzeň: L. J. kmotrem knihy Jaroslava Pompa Rok hlupců

02. 02. 2023, 11.00 – pivovar Zubr, Přerov: L. J. předává vedení pivovaru Zubr cenu na vítězství v česko-slovenském Superfinále První pivní extraligy



        

   
                 
                                
      

	
	

	
		

	


    










